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Protokoll fört vid styrelsemöte i Haglunda Sportstugeförening, lördagen den 27 
september 2014 
 

Plats: Tommy Andersson 

 

Närvarande: Tommy Andersson, Jan Gustafsson, Roger Bishop, Iréne Castenvik och Mikael 

Sten (via Skype). 

 

1. Mötets öppnande 

Tommy Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Fastställande dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes efter det att punkt 7 (”kvällens kräftskiva”) tagits bort. 

 

3. Protokolljustering 

Protokoll 1/ 2014 lästes upp och godkändes för justering. 

 

4. Vägarna 

Jan pratar med Bernt om en extra sladdning på hösten och beställer en last grus. Styrelsen 

beslöt att vi gör punktinsatser på Haglundavägen och Lilla Gungans väg nu på hösten och 

hela området först på våren då snöplogningen är avslutad. 

På höststäddagen bör vi städa kring pumphuset och fylla igen hålet där vattentanken tidigare 

legat. Eventuellt kan det finnas behov av att bygga en stödmur bakom grushögen så att högen 

inte flyttar på sig när man kör med skopa. 

Trafikverket har bekräftat att bidraget för enskild väg år 2015 blir 6 122 kr. 

Till höststäddag/extra föreningsmöte den 4 oktober köper Irene in lite extra förfriskningar i 

förväntan att tillströmningen blir större än vanligt. 

 

5. Vatten 

Hans Lindgren rapporterade per brev: 

Sommarvattnet stängs av den 19 oktober. 

Intrimningen av luftintaget till vattensystemet är klar och fungerar hyfsat—inga 

bubblor i vattnet. Dock droppar det på golvet när luft inte sugs in. 

Maud Mecklin har borrat egen brunn och önskar stänga av vintervattnet. Det beslöts 

att detta kan tas i samband med avstängningen av sommarvattnet; man ska be 

Mecklins frilägga ventilen och skaffa plugg. 

Resultatet av en stor vattenanalys hos Mecklins visar förekomsten av arsenik i 

brunnsvattnet. Hans ordnar provtagning av föreningens vatten för arsenikanalys.  

 

6. Skrivelser 
Ingen skrivelse har inkommit. 

 

7. Kassarapport 

Kassarapport plusgiro: 166 949:48 kr. Fem-sex medlemmar har ännu inte betalat 

medlemsavgiften. Mikael väntar till mitten av oktober innan påminnelser skickas ut. 

 

8. Övriga frågor 

Tommy delade ut förslag till dagordningen för extra föreningsmötet kl 10.00 den 4 oktober. 

Godkändes efter korrigering av dagen från söndag till lördag. 
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10. Nästa möte 

 

28 mars 2014, kl 10.00 hos Tommy Andersson 

 

 

 

Mötestid: ½ timma 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Roger Bishop   Tommy Andersson 

 

 

 


